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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby

Fråga till Stadsbyggnadsnämndens ordförande, Johan Algernon

Nu har sammanslagningen skett med Midgårdsskolan och Kyrkskolan vilket
innebär en ökad trafik av elever som går över den hårt trafikerade
Vikingavägen. Detta innebär,

1. ökad risk för olyckor där barn är offret samt
2. ur ett hälso och miljöperspektiv, när bilar ska stanna för att släppa över

barnen, skapas en sämre luftkvalité för de boende såväl som barnen som
ska gå över vägen.

Min fråga är:
Kommer det att byggas en planskildkorsning för att ge en säker skolväg för
eleverna?

För Miljöpartiet de gröna i Täby
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